
SEJA PREDSEDSTVA OK SZDL

Kdo bo
predsednik
SZDL v Centru
Predsedstvo občinske konference
SZDL v Centru je 15. junija sklenilo
predlagati konferenci, da odpre posto-
pek za evidentiranje novih članov pred-
sedstva, ker so nekateri od dosedanjih
članov iz različnih razlogov prenehali
delovati ¥ tem organu. Hkrati je pred-
sedstvo sklenilo predlagati, da se odpre
postopek za evidentiranje novega pred-
sednika občinske konference SZDL.

Dosedanji predsednik OK SZDL Janko
Rednak je bil imenovan za ravnatelja os-
novne šole Tone Tomšič. V želji, da ne bi
trpela kontinuiteta dela je predsedstvo
sklenilo, da bo Janko Rednak od 1. julija
dalje vse do izvolitve novega predsednika
opravijal to funkcijo neprofesionalno.
Predvidevajo, da bodo novega predsednika
lahko izvozili v novembru.

Vse družbenopolitične organizacije in
vse, ki so kakor koli zadolženi za volitve je
predsedstvo pozvalo, naj takoj začno s ka-
drovskimi phpravami za skupščinske voli-
tve, ki bodo spomladi 1990.

Sicer pa je bila osrednja točka četrtkove
seje predsedstva stanovanjsko gospodar-
stvo v Ljubljani, aktualni problemi in pred-
logi za spremembe. Gradivo o tej točki je
pripravil mestni izvršni svet in - in kakor
smo slišali qa seji - so bile pri tem pred-
vsem upoštevane številne pobude iz naše
občine. Člani predsedstva v razpravi niso
imeli bistvenih pripomb in so v celoti pod-
prli predložene usmeritve, ki jih je izčrpno
obrazložila predsednica sveta za stanovanj-
sko politiko pri predsedstvu občinske kon-
ference SZDL Vika Šauta.

Do zasedanj zborov občinske skupščine,
ki bodo ll.julija, naj bipripravili konkretni
program z zadolžitvami za nosilce posa-
meznih nalog. Zakonodajalcu bodo ponu-
dili tudi predlog za spremembo sistemskih
rešitev, ki naj prispevajo k bolj učinkovitim
rešitvam na tem področju.
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